
PROTOKÓŁ NR 6/11

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 25 sierpnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00, a zakończyło o 11:45. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Maria Zielińska,

4. Zofia Ujma,

5. Zbigniew Mazurak,

6. Zbigniew Piątek.

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

7. Mariusz Kubiak,

8. Janusz Piepiora,

9. Wiesław Kędzierski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przywitanie obecnych.

3. Informacje  na  temat  bezpieczeństwa  ppoż.  oraz  zapoznanie  się  ze  stanem  sił  i  środków 

wchodzących w posiadanie OSP w Kowarach.

4. Zapoznanie się z działalnością MSR i Miejskim Sztabem Zarządzania Kryzysowego.

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1, 2  Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Pan Paweł Szymczyk. Przywitał przybyłych 

członków oraz gospodarzy jednostki. Zapoznał zebranych z porządkiem obrad.

Ad. 3 Dyrektor Pan Janusz Piepiora zapoznał zebranych z działalnością MSR-u.

Według Dyrektora model funkcjonowania jednostki jest korzystny, wszystko znajduje się w jednym miejscu. 

Pełnione są całodobowe dyżury z minimalną obsługą co pozwala zapobiegać nieszczęściom czy zdarzeniom 

losowym związanym z pogodą typu nawałnice czy podpalenia.

W  skład  wyposażenia  OSP  i  MSR-u  wchodzą  dwa  średnie  samochody  gaśnicze,  osiemnastometrowy 

podnośnik oraz samochód terenowy typu mercedes pozyskany ze straży granicznej.

W  MSR  zatrudnionych  jest  pięciu  ratowników,  2-3  ratowników  jest  zawsze  w  OSP.  Codziennie  jest  

minimalnie 5 osób i kierowca.

Ad. 4 Komendant Pan Kędzierski przedstawił funkcjonowanie OSP. Problemem w funkcjonowaniu 
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Straży  Pożarnej  podczas  pożarów  jest  brak  dokładnej  inwentaryzacji  hydrantów.  Na  wniosek  zespołu 

kontrolnego Komisji Rewizyjnej, komendant wystąpił w lutym 2011 r. z pismem do KSWiK o inwentaryzację 

hydrantów. Otrzymał w kwietniu taki wykaz ale bez rozmieszczenia ich na planie sytuacyjnym.

Według KSWiK w Kowarach jest 135 hydrantów, 100 naziemnych, 35 podziemnych, z czego 2 są  nieczynne.

Jest to poważny problem, hydranty nie mają legalizacji wobec czego komisja wnioskuje, (jak we wnioskach) 

aby zrobić z tym porządek.

Radny  Mazurak  zwrócił  uwagę  na  nieprawidłowość  wynikającą  z  niewłaściwych  usytuowań  miejsc 

parkingowych,  gdyż  na  osiedlu  Wichrowa  Równia  na  miejscu  gdzie  znajduje  się  hydrant  podziemny 

umiejscowione  jest  miejsce  parkingowe.  Padła  sugestia  ze  strony  radnego  aby  zawnioskować  o 

uporządkowanie  wszystkich  hydrantów  przy  okazji  remontów  i  budowy nowych  nawierzchni  drogowych 

(wniosek za – jednogłośnie).

Następnie Pan Dyrektor i Pan Komendant oprowadzili komisję po całym obiekcie, co przybliżyło zebranych z  

funkcjonowaniem jednostki. 

Ad. 5 Przewodniczący podziękował zebranym i zakończył posiedzenie Komisji. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pana Burmistrza aby jako wspólnik KSWiK 

wpłynął na miejski oddział tej spółki i wyegzekwował remonty nieczynnych hydrantów oraz ich legalizację. 

(jednogłośnie)

2. W  związku  z  trwającymi  inwestycjami  w  mieście  Kowary  i  budową  nowych  nawierzchni 

drogowych, Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje aby hydranty były oznaczone i na miejscu gdzie 

się znajdują nie robić miejsc parkingowych. 

Protokołowała:                                                                                                         Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Ładu i Porządku Publicznego

2


